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PÄEVAKORD: 

 

1. Tutvumine, ootused ja soovid panustamisel hoolekogu töös.  

2. Hoolekogu esimehe ja aseesimehe, protokollija valimine. 

3. Hoolekogu tööplaaniks sisendi kogumine. 

 

   

1. Tutvumine, ootused ja soovid panustamisel hoolekogu töös 

 

1.1. KUULATI: 

 

Hoolekogu liikmed tutvustasid end ning rääkisid, millised on nende kogemused, ootused ja 

soovid panustada hoolekogu töös. Liis Rusi on varem TPK hoolekogus olnud, sh kahel aastal 

hoolekogu esimees. Nüüd on taas aeg ja soov panustada. Marge Laagemann on kooli 

vilistlane, on end koolitanud waldorfpedagoogikas, pikk lastega tegelemise kogemus. Inimene 

on kõige tähtsam, sõnab ta. Jane Reiljan-Rajasaar on aktiivselt kaasa mõelnud ja aidanud kooli 

personali leidmisel. Mariliis Aren on hoolekogu esimehe ülesandeid täitnud kolmel eelmisel 

aastal. Vitali Gansen volikogu esindajana viib kooli mured koolipidajani ja vastupidi. Annika 

Kull omab suurt kogemust lasteaedade ja koolide hoolekogude töös. Risto Kadalipp kooli 

toetava organisatsiooni TSKLi esindajana, kooli vilistlane. Martin Kalberg omab samuti pikka 

kogemust hoolekogu töös. Tema südameasjaks on koolirõõmu toetamine ja soovib sel teemal 

jätkata. Anette Tammoja on õpilasesinduse asepresident. Helerin Seera on õpilasesinduse 

president. Õpilased soovivad hoolekogus peegeldada noorte poolt. Kirke Perillus jätkab 

hoolekogus vilistlaste esindajana. 

 

1.2. OTSUSTATI: 

 

Võtta info teadmiseks. 
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2. Hoolekogu esimehe ja aseesimehe, protokollija valimine 

 

2.1. KUULATI: 

 

2.1.1. Hoolekogu esimehe kandidaadiks esitati Mariliis Aren. Hoolekogu hääletas avalikult, 

Mariliis Aren sai 11 poolthäält, vastu oli 0, erapooletuid 0. 

2.1.2. Hoolekogu aseesimehe kandidaadiks esitati Liis Rusi. Avalikul hääletusel sai Liis 

Rusi  11 poolthäält, vastu oli 0, erapooletuid 0. 

2.1.3. Hoolekogu sekretäri kandidaadiks esitati Marge Laagemann. Marge Laagemann on 

nõus kandideerima, kui teda vajadusel keegi liikmetest asendab. Annika Kull on nõus 

vajadusel asendama. Avalikul hääletusel sai Marge Laagemann 11 poolthäält, vastu oli 0, 

erapooletuid 0. 

 

 

2.2. OTSUSTATI: 

 

2.2.1. Hoolekogu esimeheks valitakse Mariliis Aren. 

2.2.2. Hoolekogu aseesimeheks valitakse Liis Rusi. 

2.2.3. Hoolekogu protokollijaks valitakse Marge Laagemann. 

 

 

 

3. Hoolekogu tööplaaniks sisendi kogumine 

 

3.1. KUULATI: 

 

Tiina Lohur: soovime järgmisel koosolekul hoolekogu arvamust kooli kodukorra 

kehtestamiseks. Muutmise põhjuseks on “nutiseadmete” kasutamise keelamine, mis 

soovitakse asendada sõnaga “mobiiltelefon, tahvelarvuti”. Veel on ka teisi väiksemaid 

parandusi. Samuti küsime veelkord arvamust kooli arengukava kohta. Eelmisel aastal tegi 

hoolekogu ettepaneku vanemate kaasamiseks kooli ürituste korraldamisel. Kas võiks meie 

koolis olla veel mõni sündmus, mida korraldavad lapsevanemad huvijuhi koordineerimisel? 

Olen huvijuhiga sellest rääkinud ja ta on nõus osalema hoolekogu koosolekul, et seda arutada.  

Mariliis Aren: võiksime mõelda, kas vanemate korraldatud üritus või vanemad on kaasatud 

kooli tegemistesse. Teise kooliastmesse üleminekul jääb väiksemaks kontakt vanemate ja 

klassi vahel. Meil ei ole sel aastal näiteks klassikoosolekut olnud. Ka kooli lastevanemate 

üldkoosolekul osalemine on vähene. Kuidas jõuaksime sinna, et vanem tunneb end kooli jaoks 

olulisena? Kuidas vanemaid kaasata, et nad ära ei kaoks?  

Meeldis TÜGi hoolekoguga kohtumine. See traditsioon võiks jätkuda, kohtume kord aastas.  

Helerin Seera: toimus ka TÜGi ja TPK noorte ühine koolitus.  

Mariliis Aren: 2024/25 õa fookuses võiks olla kooli ja kodu koostöö, ühistegevused. Eelmisel 

aastal ei jõudnud me tegeleda arenguvestluste korraga. Kas võiksime selle uuesti plaani võtta? 

Tiina Lohur: Ja, see vajab parandamist. Kuulame hoolekogu mõtteid arenguvestluste 

korraldamise ja korra muutmise teemal.  

Soovime järgmisest õppeaastast muuta kooli päevakava - alustada tundidega hiljem, kuid 

koolipäeva lõpp ei tohiks palju hilisemaks nihkuda. Kaalume pika tunni poolt- ja 

vastuargumente. Vähem tunde päevas tähendab vähem muutusi päevas ja sügavamat 

õppimist, ehk ka vähem koduseid töid ja kergemat koolikotti. Õpetaja peab sellega seoses 

õppimist ümber mõtestama, loeng ei tööta. Puudumise korral jääb õpilane tunnist ilma, 

kohtumisi õpilastega vähem. Õpilaselt nõuab see head enesejuhtimist. Plaanime 13. jaanuaril 

õpetaja töövarjupäeva teistes koolides, kus on see rakendunud ja kogemused olemas. Peale 
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koolikülastusi võiksime ka hoolekogus kooli päevakavast rääkida. Kuna 2025 kevadel on ka 

koolitranspordi hange kavas, siis peaksime koolipidajat veebruaris oma plaanidest teavitama.   

Jane Reiljan-Rajasaar: soovitan külastada Hagudi Kooli, ka Väätsa Põhikooli võib kaaluda.  

Annika Kull: ka Paide Gümnaasiumis on pikad tunnid.  

Tiina Lohur: võiksime hoolekogus arutleda koolivormi teemal. Koolid on selle sageli 

lahendanud nii, et ühe elemendi kandmine on igapäevaselt kohustuslik. Vanemal kooliastmel 

võib selleks ka kooli märk olla.  

Annika Kull: soovitan osta magnetiga märgi, mis riideid säästab. 

Martin Kalberg: see on turundusküsimus, kuidas lapsed kannaksid koolivormi uhkusega. Seda 

peab hakkama väikesest peale kasvatama. Võibolla kinkida 1. klassi tulijale kooli tekkel, mille 

kandmine pidulikel sündmustel on kohustuslik.  

Vitali Gansen: meie klubi riietust kantakse uhkusega.  

Helerin Seera ja Anette Tammoja: TÜGi õpilasesinduse pusa on OK. Seda kannavad 

vilistlased isegi peale kooli lõpetamist. See oleneb disainist. Noored võiksid ise disainimisel 

osaleda. Parem, kui kasutaksime “koolivormi” asemel mõnda muud sõna. Kool võiks kinkida 

pusa tunnustuseks ja see võiks kapuutsiga olla.  

Tiina Lohur: meil on kavas juhtkonna kohtumine õpilasesindusega 8. jaanuaril ja siis võiksime 

ka seda teemat noortega edasi arutada.  

Osalesin oktoobris liikuma kutsuvate koolide seminaril ja soovin arutada hoolekoguga 

aktiivse koolitee teemat, kuna meil on korduvalt jutuks olnud probleemid parklas. Võin mõnel 

koosolekul tutvustada Liikuma Kutsuva Kooli kodulehte ja seda teemat pikemalt tutvustada.  

Jane Reiljan-Rajasaar: kui õpilane ei lähe klassi reisiga kaasa, mis temast siis saab? 

Tiina Lohur: siis on ta koolis koos paralleelklassiga tundides. Ma ei ole kindel, kas see meil 

kirjalikult sõnastatud on. Räägin õppejuhiga.   

Mariliis Aren: lepime kokku järgmise hoolekogu toimumise aja. Valmistame järgmiseks 

kohtumiseks ette tööplaani mustandi.  

 

 

3.2. OTSUSTATI: 

 

Hoolekogu tööplaani kinnitamine jääb 2024. a detsembrisse. Türi Põhikooli hoolekogu 

järgmised koosolekud toimuvad 03.12.2024, 14.01.2025 ja 11.02.2025. 
 

 

 

 

 

 

 

Tiina Lohur       Tiina Lohur 

Juhataja       Protokollija 


